

Referat fra bestyrelsesmøde 11. august 2025

Deltagere

- Formand Stefan Lildal-Schrøder
- Næstformand Pernille Høxbro
- Bestyrelsesmedlem Jens Henrik Kock
- Bestyrelsesmedlem Tommy Fuglsang Kristensen
- Formand for festudvalget Torben Lykke Hansen
- Bademester Tom Nielsen (fast deltager)

Afbud:

- Kasserer Anni Køster
- Bestyrelsesmedlem Carsten Brix
- Bestyrelsesmedlem Kim Severinsen
- 1. Suppleant Hans Sørensen

Dagsorden

(O)rientering, (D)røftelse, (B)eslutning (U)dvidet sagsfremstilling under dagsordenen
("Bilag") indikerer at der er ekstra materiale til punktet.

1. Godkendelse af dagsorden (B)

Dagsorden blev godkendt

2. Orientering fra omverden og udvalg

Ad 1. Status på medlemsystem og kontingentopkrævning til sæsonstart

Jens gav status på samarbejdet med GoMember. Jens har sendt medlemskartotek fra KlubModul til GoMember som så fletter medlemmer og nøgler. Selve TS1000 software vil stadig køre men er integreret i GoMember, så vi ikke behøver at køre nøgleadministration gennem TS1000 administrationsmodulet.

Formanden oplyste, at der er allerede var spørgsmål fra medlemmer angående opkrævning. Jens foreslog hertil, at man godt kunne sende en mail ud om, at vi var ved at overgå til et andet medlemsadministrationssystem, hvis vi kan nå at overgå indenfor en næste måned.

Tommy spurgte om der var indgået nye betalingsaftaler, hvilket var en forudsætning for opkrævning via GoMember. Jens havde ikke status herpå og Tommy ville kontakte Anni herom.

Pernille oplyste, at hun tidligere var blevet kontaktet af Billetto, angående tilmeldingssystem til Gus og spurgte til om dette var indeholdt, hvilket Jens bekræftede. Der er derfor ikke behov for yderligere dialog med Billetto.

Jens taler med GoMember angående skæringsdatoer i forhold til hvornår vi stopper med at melde medlemmer ind i KlubModul, samt laver udkast til informationsmail til medlemmerne, som han sender til Pernille.

Ad 2. Status på medlemsadministration (ind- og udmeldelser, mails i indbakke)

Tom har brugt en del tid inde på Klubmodul, og der er mange der står som ikke aktive. Vi skal derfor være obs på at vi ikke får sendt opkrævninger til ikke aktive medlemmer. Tom oplyste endvidere at der ved en fejl var slettet en række medlemmer i nøglesystemet, men at disse var ved at blive genoprettet. Såfremt det var muligt at opkræve fra GoMember i første halvdel af september, var det formandens anbefaling, at vi ventede med at opkræve til vi var overgået til GoMember.

Ad 3. Status på flytning af bank

Formanden oplyste, at flytning af bank til Spar Nord endnu ikke var tilendebragt, hvilket bundede i manglende kommunikation mellem Unioo og Spar Nord. Formanden har rykket for dette og der skulle gerne ske noget i næste uge

Ad 4. Information om drift og vedligeholdelse / status på sommerens arbejdsdag m.v.

Tom informerede om sommerens arbejdsdag, som havde været en rigtig god og produktiv dag, hvor vi blandt andet fik rengjort køkken, olieret alle vinduer og rengjort og olieret saunaen. Der havde været stort engagement og rigtig god stemning og forplejning, så en stor varm tak til alle der deltog

Maleren var p.t. i gang med udhæng, mens Tom selv tager det indvendige træværk. Tom har også sat skilte op på dør og badebro angående regler og alarm. Sauna var blevet tændt her til morgen til brug for gusmester træning. De nye gusmestre træner mandag og onsdag de næste uger, så de er klar til sæsonstart, hvorfor saunaen den kommende tid periodevis vil være tændt.

Der var kommet af aflåst skab til Havstuen, 4 nye solvogne og der er sat nye dupper på stolene.

Tom havde fået tilbud på nye køkkenlåger og opvaskemaskine med automatisk sæbedosering. Der var enighed om at, vi køber nye køkkenlåger og opvaskemaskine. Tom kan sende designforslag på køkkenlåger til Pernille

Tom havde desuden løst problemet med dårlig luft fra vandhanen. Problemet skyldes manglende vandlås.

Ad 4. Information fra festudvalget

Torben orienterede om der havde været 62 deltagere til årets sommerfest, hvor festudvalget selv havde lavet maden. Det havde været en fantastisk aften og idet der ikke var live musik og vi selv lavede maden, havde festudvalget kunne sætte deltagerprisen ned til kr. 150,00. Valkyriens

tilskud kommer til at lægge på kr. 13.800,00. Tom supplerede, at maden havde været fantastisk og at folk hyggede sig. Der var faktisk en del der havde kommenteret, at det var dejligt at der ikke var live musik, da der var bedre mulighed for at tale sammen.

Torben ville på festudvalgets vegne sende mail om standerhejsning standerhejsning søndag, den 7. september.

Endelig orienterede Torben om den nyligt afholdte fredagsbar, som også havde været en stor succes med mange deltagere. Set i lyset heraf planlagde festudvalget yderligere 2 fredagsbarer, den 19/9 og 24/10.

3. 3. Indkomne forslag

Formanden oplyste at følgende forslag var indkommet

3a – Forslag om førstehjælpskursus

Der var indkommet forslag fra medlem Claus Sall, som foreslog at Valkyrien udbød førstehjælpskurser, hvilket han tilbød at påtage sig tilrettelæggelsen af. Pris pr. deltager var p.t. ved at blive undersøgt.

Forslaget blev drøftet og det blev konkluderet, at førstehjælpskurser ikke skulle tilbydes bredt til alle medlemmer, men at bestyrelsen var positivt indstillet i forhold til at tilbyde førstehjælpskurser til bademester og gusmestre.

3b – Forslag om promovering af Valkyrien i interview

Der var indkommet forslag fra medlem Claus Sall om deltagelse/interview i Køge TV og Podcast, hvilket kunne bruges til at brande Valkyrien og øge kendskabet.

Forslaget blev drøftet og bestyrelsen var positivt indstillet. I forhold til betaling til Køge TV og Podcast ønskede bestyrelsen ikke at give et gratis medlemskab, men ville gerne betale en regning på samme beløb som et års medlemskab.

3c – Forslag om badevandsmålinger

Der var indkommet forslag fra medlem Vibeke Rasmussen, som foreslog at Valkyrien foretog badevandsmålinger.

Formanden oplyste at der også havde været øvrige henvendelser herom, ligesom emnet også tidligere havde været behandlet i bestyrelsen.

Der var en drøftelse af praktikken omkring badevandsmålinger, som blandt andet ville inkludere køb af varmeskab til strips, testkapacitet, samt kræve et ikke uvæsentligt praktisk og administrativt setup.

Det blev konkluderet at vi ikke som frivillig forening har ressourcer til at løfte dette, hvorfor forslaget blev afvist. Bestyrelsen vil fortsat henvise til kommunens hjemmeside angående badevandskvalitet.

4. Punkter til næste møde

Følgende punkter blev besluttet:

- Status på sauna – (der er møde med arkitekter den 19/8)
- Status på medlemssystem
- Udkast til reviderede vedtægter

5. Eventuelt (D)

Næste møder er 23/9, 22/10 og 8/12

Torben meldte afbud til mødet 23/9